

Kelly Lush

From: Kelly Lush
Sent: February-17-22 11:15 AM
To: Kelly Lush
Subject: FW: (Ontario) Seeking your endorsement for Bill C-229 - Appel à votre soutien pour le projet de loi C 229

Kelly Lush, B.A., AMP
Deputy Clerk
Township of Huron-Kinloss
519.395.3735

From: Mitch Twolan <mitch@lakerangerealty.ca>
Sent: February 15, 2022 3:26 PM
To: Emily Dance <edance@huronkinloss.com>
Subject: FW: (Ontario) Seeking your endorsement for Bill C-229 - Appel à votre soutien pour le projet de loi C 229

From: Julian, Peter - Riding 1D <peter.julian.c1d@parl.gc.ca>
Sent: February 15, 2022 1:54 PM
To: Julian, Peter - Riding 1D <peter.julian.c1d@parl.gc.ca>; Gesner, Lindsay (Julian, Peter - MP) <lindsay.gesner.819@parl.gc.ca>; Mah, Doris (Julian, Peter - MP) <doris.mah.819@parl.gc.ca>
Subject: (Ontario) Seeking your endorsement for Bill C-229 - Appel à votre soutien pour le projet de loi C 229

Dear Mayors and Councils,

Everyone deserves to live in safety and dignity. Everyone has the right to feel welcomed and respected in their community. Yet, during the pandemic, racist incidents reported to police have increased at an alarming rate. Tragically, we have seen an increase in Islamophobia, anti-Semitism, racism, homophobia, transphobia and misogyny in our society. We see rising racism against Indigenous people, Black, Asian and other racially marginalized communities, while symbols of hate continue to be displayed and sold across our country.

Last week, I re-tabled my [Private Member's Bill C-229](#), *An Act to Amend the Criminal Code (banning symbols of hate)*, to prevent anyone from selling and displaying symbols that promote hatred and violence against identifiable groups. It is a tool designed to address the growing violence and hate that we are seeing in many Canadian communities.

Thank you to those who joined the call in the previous Parliament for Bill C-229. Today, I am seeking your continued support for this legislation. To those who did not have a chance to show your support in the last parliament, I am seeking your endorsement. This is an opportunity to join tens of

thousands of Canadians in calling on the federal government and all MPs to ban the sale and display of hate symbols.

[FOR IMMEDIATE RELEASE - NDP bill would ban hate symbols](#)

Allowing these symbols of hatred to be sold in stores or publicly displayed is threatening for people who have been, and continue to be, targets of violence and oppression.

As we've seen in the past two weeks, during protests around the *Convoy for Freedom*, Canadians witnessed vile and hateful genocidal displays of hate symbols such as Nazi swastikas and the flying of Confederate flags at the very center of Canadian democracy.

With hate crimes on the rise across Canada, we must do everything we can to stop the spread of hate in our communities. Municipalities across the country are seeing the same trend in hate crimes. Hate and associated extremist ideology is spreading like wildfire on the Internet. Even today, many Canadians are saddened by the lack of recourse against the display of symbols that incite hatred. The time for rhetoric is over: the time for action is now.

Banning symbols of hatred like swastikas or Klu Klux Klan insignia, flags such as the standards of Nazi Germany from 1933 to 1945 and those of the white supremacist Confederate States of America from 1861 to 1865, is an important step the federal government should take now for all Canadians to feel safe and secure against hate.

I am seeking your support and public endorsement in the 44th Parliament to urge the federal government and all MPs to support Bill C-229

Please consider using the following text:

On behalf of _____ (Number of residents), _____ (Name of the municipality) endorses MP Peter Julian's Private Member's Bill C-229 - Banning Symbols of Hate Act.

I hope that I can count on you and your council to endorse Bill C-229. Thank you very much for your consideration. I look forward to hearing back from you soon.

If you have questions and require further information, please feel free to contact my assistant Doris Mah, at 604-353-3107 peter.julian.c1d@parl.gc.ca.

Sincerely,

Peter Julian, MP
New Westminster - Burnaby

Chers Messieurs les Maires, Mesdames les Mairessees, Mesdames et Messieurs membres des conseils municipaux,

Chacun mérite de vivre dans la sécurité et la dignité. Chacun a le droit de se sentir accueilli et respecté dans sa collectivité. Pourtant, pendant la pandémie, les incidents racistes signalés à la police se sont multipliés à un rythme alarmant.

Tragiquement, nous avons constaté une augmentation de l'islamophobie, de l'antisémitisme, du racisme, de l'homophobie, de la transphobie et de la misogynie dans notre société. Nous constatons une hausse du racisme envers les personnes autochtones, noires et asiatiques et d'autres groupes racialement marginalisés, tandis que des symboles haineux continuent d'être affichés et vendus à l'échelle du pays.

La semaine dernière, j'ai déposé de nouveau le [projet de loi d'initiative parlementaire C-229](#), Loi modifiant le Code criminel (interdiction des symboles de haine), qui vise à interdire à quiconque de vendre et d'exposer des symboles qui fomentent la haine et la violence à l'égard de groupes identifiables. Il s'agit d'un outil pour combattre la montée de la violence et de la haine dans les communautés à travers le Canada.

Je remercie tous ceux et celles qui ont soutenu le projet de loi C-229 lors de la 43^e législature. Aujourd'hui, je sollicite de nouveau votre appui.

A ceux et celles qui n'ont pas eu l'occasion de l'appuyer auparavant, j'espère pouvoir compter sur votre soutien pendant cette 44^e législature. C'est l'occasion de vous joindre à des dizaines de milliers de Canadiens et Canadiennes pour demander au gouvernement fédéral et à tous les [xn--dput-bpad.es](#) d'interdire la vente et l'exposition de symboles haineux.

[POUR DIFFUSION IMMÉDIATE – Un projet de loi du NPD interdirait les symboles haineux](#)

Donner libre cours à la vente en magasin et à l'exposition publique de ces symboles haineux s'avère une menace inquiétante pour les personnes qui ont déjà été, et continuent d'être, la cible de violence et d'oppression ou qui le sont encore.

Depuis deux semaines, les Canadiennes et les Canadiens ont vu des manifestants du « convoi de la liberté » brandir d'odieux symboles génocidaires et haineux, tels que des croix gammées nazies et des drapeaux confédérés, au cœur même de la démocratie canadienne.

Les crimes haineux étant en hausse partout au Canada, nous devons faire tout ce qui est en notre pouvoir pour arrêter la propagation de la haine dans nos collectivités. Partout au pays, les municipalités constatent la même tendance en matière de crimes haineux. La haine et l'idéologie extrémiste qui l'accompagne se répandent comme une traînée de poudre sur Internet. Encore aujourd'hui, de nombreux Canadiens et Canadiennes sont attristés par l'absence de recours contre l'affichage de symboles qui incitent à la haine. Le temps de la rhétorique est révolu : le moment est venu d'agir.

Interdire les symboles de haine comme les croix gammées ou les insignes du Ku Klux Klan, les drapeaux comme les étendards de l'Allemagne nazie de 1933 à 1945 et ceux de la suprématie blanche des États confédérés d'Amérique de 1861 à 1865, est une mesure importante que le gouvernement fédéral devrait prendre maintenant pour que l'ensemble de la population canadienne se sente en sécurité et à l'abri de la haine.

Je sollicite votre appui et votre soutien public au cours de la 44^e législature pour inciter le gouvernement fédéral et tous les [xn--dput-bpad.es](#) à appuyer le projet de loi C-229.

Je vous propose d'utiliser la résolution suivante :

Au nom de ses _____ (nombre de résidents) résidents, _____ (nom de la municipalité) soutient le projet de loi C-229, Loi sur l'interdiction des symboles de haine, d'initiative parlementaire du député Peter Julian.

Je vous remercie de l'attention que vous porterez à ma demande. J'espère pouvoir compter sur votre soutien et recevoir bientôt de vos nouvelles.

Merci beaucoup pour votre considération. N'hésitez pas à contacter mon adjointe Doris Mah au 604-353-3107 peter.julian.c1d@parl.gc.ca si vous avez besoin de plus amples informations.

Sincères salutations,

Peter Julian, député
New Westminster—Burnaby

Office of Peter Julian, MP (New Westminster-Burnaby) | Bureau du député Peter Julian (New Westminster-Burnaby)
New Democratic Party | Nouveau Parti démocratique

I acknowledge that I work on the unceded traditional territory of the Algonquin, Haudenosaunee and Anishinabek peoples.

Je reconnais que je travaille sur le territoire non-cédé des nations Algonquine, Haudenosaunee et Anishinabek.

New Westminster is located on the unceded and traditional territory of the Halq'eméylem speaking Coast Salish peoples. This includes the nations of the Qayqayt, q'wa:ḥl'əḥ (Kwantlen), Katzie, kwikwəłwəm (Kwikwetlem), xʷməθkʷəy̓əm (Musqueam), Stó:lō, scəwaθn məsteyəxʷ (Tsawwassen), and Tsleil-Waututh.

Burnaby is located on the ancestral and unceded homelands of the hən̓qəmin̓əm and Skwxwú7mesh speaking peoples as well as all Coast Salish peoples.

(TEL) 613.992.4214 | (CELL) 613.222.4074 | FAX) 613.947.9500

UFCW | TUAC

 Help save paper - do you need to print this email?

 Économisons le papier – est-il vraiment nécessaire d'imprimer ce courriel?

"My friends, love is better than anger. Hope is better than fear.

Optimism is better than despair. So let us be loving, hopeful and optimistic. And we'll change the world."

-Jack Layton, 1950-2011

« Mes amis, l'amour est cent fois meilleur que la haine. L'espoir est meilleur que la peur. L'optimisme est meilleur que le désespoir. Alors aimons, gardons espoir et restons optimistes. Et nous changerons le monde. »

-Jack Layton, 1950-2011

This email message and any attachment may contain privileged or confidential information and is intended only for the named recipient(s) or group indicated. If you have received this message in error, or are not the named recipient(s), please notify the sender and delete this email message. Thank you for your cooperation.

Ce courriel, ainsi que tout fichier annexé peut contenir des renseignements protégés ou confidentiels et concerne uniquement les destinataires indiqués. Si vous avez reçu ce courriel par erreur, ou si vous n'êtes pas les destinataires, veuillez en aviser l'expéditeur et l'effacer. Merci de votre coopération.

